
 

Protokół Nr 62/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 14 czerwca 2022 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Stabulewicz Piotr – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ośniszczewku 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Spotkanie Komisji z dyrekcją placówek oświatowych (komisja wyjazdowa). 

3. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien o godz. 10.00 

otworzyła posiedzenie witając członków komisji.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Spotkanie Komisji z dyrekcją placówek oświatowych (komisja wyjazdowa). 

Komisja Oświaty odwiedziła Szkołę Podstawową w Ośniszczewku.  

Podobnie jak w szkole w Pieraniu, i w Parchaniu dużym problemem w Ośniszczewku jest brak 

sekretarki, i przerzucenie wszystkich obowiązków od odbierania telefonów, układania 

planów, przepisów bhp po zakup środków czystości właśnie na dyrektorów tych placówek. 

Jako Komisja widzimy wielką potrzebę zatrudnienia mobilnej sekretarki do tych trzech 

placówek, lub co pewnie jest mniej kosztowne a też rozwiązuje problem obłożenia wszystkimi 

obowiązkami tylko jedną osobę, powołanie w tych trzech placówkach wicedyrektorów, którzy 

w zamian za dodatek do pensji, mogliby odpowiadać za pewne zadania, poza tym takie osoby 

były by też wprowadzone w pracę dyrektora, i w sytuacji, gdy dyrektor ze względów np. 

zdrowotnych, jakiś wypadek losowy nie jest wstanie pełnić obowiązków dyrektora, to jest 

spokojny, że na miejscu jest wicedyrektor, który wie co i jak. 

Drugą kwestią bardzo ważną jest pensja dyrektora. Chciałabym, tutaj uzmysłowić nam 

wszystkim, dlaczego tak trudno o nowego dyrektora. Jakby za pracą szła płaca, to na pewno 

znalazły by się odpowiednie osoby, które wiedzą, że na stanowisku dyrektora szkoły trzeba 

się narobić, ale idzie w ten sposób "zarobić". W tym momencie jesteśmy w sytuacji, w której 

niejeden nauczyciel ma wyższą pensję niż dyrektor, a tak nie powinno być, absolutnie. 

Ad 3. Zakończenie. 



 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Pani Aneta 

Ebekozien podziękowała za komisję wyjazdową i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 14 czerwca 2022 r., godz. 12.00. 

Protokołowała oraz Prowadzący posiedzenie 

Aneta Ebekozien 


